
 

 

Zápisnica 2021.02.02 
 

 
Zo zasadnutia Členskej schôdze Slávie UK zo dňa 02.02.2021 v lodenici FTVŠ UK Bratislava 
o 18:30. 
 
Prítomní:   Miro Haviar, Maroš Dvorský, Peter Pecsuk, Filip Petrla, Boris Dekan, Marián 
  Lachkovič, Lucia Kvetáková  
Hostia:  Vladimír Urbánek 
 
Program:  

 
1. Miro prezentoval výsledky emailového hlasovania  ohľadne Súhlasu/Nesúhlasu 

s prenájmom pozemkov od Karlovej Vsi za účelom vybudovania novej lodenice, ktoré 
bolo zaslané  25.1.2021. Mail bol zaslaný 40 členom klubu nad 18 rokov. 

Výsledky: 
- Súhlasím    28 
- Nesúhlasím    2 
- Súhlasím s podmienkou 3 
- Nevyjadrili sa   7 

Záver: Členovia súhlasili s prenájmom pozemkov od Karlovej Vsi za účelom 
vybudovania novej lodenice. 
 

2. Filip prezentoval analýzu stavu našich členov podľa veku a príjmy klubu 
z jednotlivých zdrojov.  Záver: chýbajú nám členovia vo veku 20- 40 rokov.  
 

3. Ďalší postup ohľadne novej lodenice: 
3.1. Čakáme na vypracovanie návrhu nájomnej zmluvy Karlovou Vsou 
3.2. Zmluvu pred podpisom dáme pripomienkovať právnikovi /právnikom 
3.3. Nájomnú zmluvu  odprezentujeme na stretnutí členov klubu (starších ako 18 r.), ktorá 

sa uskutoční ak to pandemická situácia dovolí, alebo pošleme mailom 
3.4. O konečnom znení našich pripomienok k návrhu nájomnej zmluvy a o jej uzavretí 

rozhodne vybor nášho klubu 
3.5. Po podpise zmluvy začneme s vypratávaním pozemku 

o  na vypratanie v tomto roku sa zvolí maximálny finančný limit, ktorý sa 
bude môcť  použiť (limit sme zatiaľ neurčili, návrh bol 2000 eur) 

o  pokosíme náletové dreviny, trávu a popálime 
o  do pristavených kontajnerov vypraceme a vyseparujeme obsah z garáži 
o  na základe postupu vyššie zistíme približný odhad náročnosti 

vypratania 
o ak sa podpis nájomnej zmluvy stihne do konca februára, podáme 

žiadosť o dotácie na výstavbu športovej infraštruktúry na mesto 
Bratislava a Fond na podporu športu Ministerstva školstva 

o Budeme pracovať na získaní územného rozhodnutia 
 

4. Výročná členská schôdza bude v apríli 2021 – predpoklad je priaznivá epidemiologická 
situácia.  

Program 
- Voľby do výkonného výboru 
- Schválenie nových stanov  
- Oboznámenie ohľadne nájmu pozemku a výstavby novej lodenice 



 

 

 
 

5. Miro podal žiadosti o dotácie na: 
- Karlovu Ves – suma 2840 eur 
- BSK:  -suma 3880 eur 

Termín na žiadosť o dotáciu z Bratislavy je do 28.2 , pracuje na tom 
 

6. V mailovej komunikácii z 3.2.2021 bola prijatá za členku Barbora Bartolčičová. 
 
 

V Bratislave 04.02.2020 
Zapísal: Maroš Dvorský 
 


